
HØJBOSKOLEN   
 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato og tid: Den 12. januar 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Mødedeltagere: Peter Staghøj -  Mette Lund Jensen  -  Lotte Solveig Josephsen – Ole 

Grymer Hansen-  Lars Odgaard - Niclas Renberg Gregersen - Ole 

Boulund Knudsen - Lars Nissen -  Peder Pedersen -  Sonja Pedersen - 

Kim Krøyer Rundell 

Mødeleder Peter Staghøj 

Referent: Sonja Pedersen  

Afbud:   

 

Orientering – (O) Kun afklarende spørgsmål under dette punkt.  

Giver orienteringen anledning til debat, sættes punktet på et senere møde    
 

Drøftelse / debat – 

(D) 

Der er tale om drøftelser af udvalgte områder.  

Der kan ikke foretages endelige beslutninger.  

Der foretages en afrunding af punktet hvoraf der fremgår, hvordan punktet 

videre skal bearbejdes.  
 

Beslutning (B) Punktet er sat på med henblik på en beslutning på det pågældende møde.  
 

Godkendelse (G) Punkter som skal godkendes 

 

Dagsorden Ansv. Tid. 

 

Godkendelse af referat (G) fra seneste møde 
- Godkendt 

 Kim  5. min 

Byggeri status (O/D/B) 
- Pavillonerne er næsten sat op og 0. og 2. årgang 

rykker snart ud. Dette sker for at hele indskolingen 
kan stå klar efter sommerferien. Personalet er 
informeret. Atriumgården skal være færdig før 
eleverne kommer i pavilloner. Indgangen vender ud 
med gaden pga. brandvej på den modsatte side, 
men der bliver sat hegn op ud mod vejen. 

- Børn og unge udvalget blev orienteret omkring 
tilkøb af flere pavillioner. 

- I 9. årgangslokalerne er der opstået nogle sprækker i 
væggene, eleverne undervises derfor midlertidigt i 
andre lokaler. Der afklares snarest muligt, hvad der 
kommer til ske. 

- Køkkenet er forsinket pga. CTS. Vi kender ikke dato 
for ibrugtagning. 

- D. 19. januar er der første spadestik. Arrangementet 
er uden elever. 

Peder / Alle 30. min 



HØJBOSKOLEN   
 

 

Dialog om handlinger i forhold til kontakt til byrådet. 
Bestyrelsen ønsker at samle et skriv med et kronologisk 
gennemgang af udfordringerne i byggeriet, særligt omkring 
økonomien. 

- Bestyrelsen er bekymret for konsekvenserne af de 
fejl der er begået. 

- Bestyrelsen beder Peder om at lave et notat, ud fra 
dette vil man bede om foretræde for udvalget. 

- På næste møde tages dette op.  
 
Tema Dysleksi og PLC 

- Oplæg og info 

 

Sonja 30 min 

Rundvisning på byggeri 
 

Peder 15. min 

Orientering fra ledelsen og bestyrelsesformand (O) 
- Corona status – vi har et udbrud med pt. ca. 40 

smittede  
- 1. spadestik afholdes onsdag kl. 9. 
- Nyt fraværssystem 
 

Peter / Peder 10. min 

 

Mødekalender og årshjul for bestyrelsen skoleår 21/22 
Torsdag d. 10. feb. Regnskab og budget 

Mandag d. 7. mar. Tema: Planlægning af valg til bestyrelsen 

Tirsdag d. 5. apr.  Tema Inklusion  

Onsdag d. 18. maj Tema Samarbejde med lokale foreninger 

Torsdag d. 16. jun. Årsafslutning 


